
 هل تعلم

أول مؤسسة تعليمية بالسودان تدخل نظام جامعة  هل تعلم بأن كامبردج العالمية السودان هى

هى وتطبقه بالسودان  والثانوية العليا كامبردج للمرحلة الابتدائية والمرحلة الثانوية المتوسطة

 .م2011فى العام ل من أدخل هذا النظام بالسودان أو تفتخر بأنها
 

وقد حصلت على التفويض الكامل من جامعة كامبردج فى بريطانيا لتكون هى المؤسسة  

المعتمد الوحيد  التعليمية الوحيدة بالسودان لتطبق هذا النظام وتكون هى مركز الامتحانات 

 .نيامن جامعة كامبردج كمركز لامتحانات الشيك بوينت من جامعة كامبردج فى بريطا
  

تم وبعد إتساع دائرة البرنامج فى السودان وبطلب من المجلس الثقافى البريطانى بالخرطوم 

ليكون هو الجهة الوحيدة المفوضة  خرطوملبامنح التفويض للمجلس الثقافى البريطانى 

لتلحق بنا بعد ذلك عشرات المدارس التى تبناها  المعتمد وليكون هو مركز الامتحانات

المجلس الثقافى البريطانى بالخرطوم لتنضوى تحت مظلة جامعة كامبردج بريطانيا ولكن 

 .سى أبدافى حافظة التاريخ و أن لا ين إنجازنايجب أن يظل 

  

Did You Know 

Did you know that Cambridge International Sudan is the first educational institution in 

Sudan to implement and apply the system of Cambridge University for the primary , 

secondary and higher secondary in Sudan and it’s  proud to be the first to introduce this 

system in Sudan in 2011.  

Cambridge Sudan obtained full authorization from Cambridge University in Britain to be the 

only educational institution in Sudan to apply this system and is the only accredited 

examination centre of University Britain of Cambridge for Check Point examinations in 

Sudan. 

After the expansion of the Program in Sudan and at the request of the British Council in 

Khartoum, the British Council in Khartoum was given the authority from University of 

Cambridge to be the only authorized body and the only accredited examination centre. After 

that, dozens of schools adopted by the British Council in Khartoum join the University of 

Cambridge but Our achievement remains in the portfolio of history and never forgotten. 


